
Referat styremøte 20.11.23 

Til stede: Gro, Klaus, Sølvi, Marlen, Marthe, Tove og Helene. 

 

Saksliste 

1. Gjennomgang referat forrige styremøte 

Sølvi har innhentet pristilbud fra Gjensidige og Sparebank1. Fått pristilbud fra Gjensidige på 

8400 kr, og fra Sparebank1 (Fremtind) på 4495 kr. Sølvi kontakter Gjensidige og evt. andre 

aktører på nytt for å undersøke om de kan matche pristilbudet fra Sparebank1.  

Aktiviteter; 

Gro har booka Hippodromen hver søndag frem til jul, henholdsvis kl 12:00 og 19:00 

annenhver søndag.  

 

2. Hundepark i Ringebu 

Gro følger opp dialogen med Britt Åse. Ønskelig for klubben at det kommuniseres tydeligere 

hva som er tenkt med hundeparken. 

 

3. NKK 

Ingen tilbakemeldinger på innlegg lagt ut på Facebook.  

Sølvi deltok på møte med NKK på Biri. Ønskelig at klubben gir tilbakemelding til NKK ang. 

samarbeid med Musti. Helene sender inn.  

Undersøkelse NKK – Sølvi svarer på denne innen 1. desember.  

Representanter FCI kommisjon – Ingen forslag. 

 

4. Lys og aggregat i Lia 

Ønskelig med lys og aggregat i Lia, for å kunne utvide treningssesongen utendørs. 

Styret blir enige om at det settes inn som budsjettsforslag til årsmøte neste år. Sølvi tar ansvar 

for å innhente pristilbud og sette det opp som budsjettforslag.  

 

5. Årsmøte 2024 

Årsmøtedato er satt til 15. februar 2024. Gro sjekker om Kaupanger er ledig denne datoen.  

 

6. Aktiviteter 2024 

Agility: Ønskelig med likt aktivitetsnivå som i år. To eksterne kurs. Ønskelig med et 

nybegynnerkurs vår, samt agilitystevne.  



 

Bruks: Ønskelig med bruksstevne. Kan få låne terreng av Jetta. Tenkt at det kan arrangeres 

sporstevne i Heidal, og rundering på Frya. Foreløpig ikke avklart mtp datoer. Ønskelig med 

nybegynnerkurs i bruks med Anne Britt.  

Lydighet: Ønskelig å arrangere lydighetsstevner vår/høst. 

Ønskelig med bronsemerkekurs, samt kurs med innleid ekstern instruktør.   

Valpekurs og hverdagslydighetskurs: Ønskelig med valpekurs / hverdagslydighetskurs. Gro 

og Helene setter opp.  

Ønskelig med videreføring av Gudbrandsdalscupen.  

Hverdagslydighetstreninger.  

Kan være aktuelt å forespørre om det finnes medlemmer som er interessert i å ta 

instruktørutdannelse imot å binde seg til å holde kurs for klubben.  

 

7. Budsjett 2024 

Følgende nevnes som aktuelle punkter for budsjettet i 2024; 

- Lys og aggregat i Lia. 

- Bruksstige.  

- Avstandsanviser 

- Momentanviser  

- Target 

- Langliner  

 

8. Eventuelt 

Innetrening – Styret diskuterer alternativer til innendørstrening.  

Byggesaksbehandling garasje – Sølvi har sendt inn alle papirer, og har ikke fått noe 

tilbakemelding etter det.  

Avtaler tidspunkt for nytt styremøte tirsdag 9. januar, og deretter 23. januar.  

 

Referent: Helene Einlien 


